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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №61

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 7.12.2021г. от 10:00 часа

Днес, 7.12.2021Г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 общински 
съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията 
подкрепи проекта за дневен ред с 11 гласа “за”.

Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 11

Против няма

Въздържали се няма

По т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК66-10750 / 12.11.2021г относно изменение и допълнение на 
Статут за присъждане на ежегодни награди на Столична община в областта на 
предучилищното и училищното образование с вносител г-н Мирослав Боршош - зам.- 
кмет на Столична община.

Г-жа М. Минчева, дир. д-я „Образование“, информира ПК, че ежегодно в навечерието на 
24 май ежегодно се връчват наградите на Столична община за цялостен принос за 
предучилищното и училищното образование. С доклада се предлага в статута за 
връчване на награди да се включат частните и държавните учебни заведения и ДГ. В 
допълнение, докладът предлага изменение в критериите за присъждане на наградите като 
се вземе предвид КОВИД-19, работата в електронна среда, осигуряването на 
здравословна среда за провеждане на образователния процес.
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Г-н В. Калановски отправи предложение за допълнение в статута на наградите както се 
следва:

Към 1.ЦЕЛ И ВИД НА НАГРАДИТЕ се добавя:

Награди се присъждат и на учители с високи постижения в осъществяването на 
ефективно Обучение от разстояние в електронна среда (ОРЕС).

Към III. КАТЕГОРИИ И КРИТЕРИИ ЗА ОЦЕНКА, т. 2.2. „Дигитализация на учебния 
процес“ се добавят следните подточки (тирета):

- Създаване на образователни ресурси (учебно съдържание, уроци и др.)

- Участие в квалификационни дейности, свързани с обучението в електронна среда

- Споделяне на добри образователни практики с училищните общности

- Осъществяване на обучение в синхронна среда

Г-н Диян Стаматов окачестви предложението като състоятелно и посъветва допълнителна 
експертна работа по включването му в самия статут.

Г-жа М. Едрева предложи отлагане гласуването на доклада с цел презициране включването на 
отправеното предложение от страна на г-н В. Калановски.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията отлага разглеждането на доклада.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК66-7622-[8] / 09.11.2021г. относно проект за Наредба за 
изменение и допълнение на наредбата за организация на движението на територията на 
СО с вносители г-н Георги Георгиев, председател на Столичния общински съвет, г-жа 
Малина Едрева, председател на ПК по ОКНКМ, г-н Симеон Колев, общински съветник, 
г-н Карлос Контрера, председател на ПК по транспорт и пътна безопасност и д-р 
Кристиан Кръстев - зам.-кмет на Столична община по направление „Транспорт и градска 
мобилност.

М. Едрева докладва пред ПК, че основният мотив на доклада е допуснат пропуск в 
нормативните документи като СО може да представи проект за наредба по отношение 
движението в бус лентите. Като учител и ръководител на образователна институция , г- 
жа Едрева счита, че собственият превоз на ученици от домове до учебните институции, 
предвид натовареното движение е сложен, а възможността училищните автобуси да се 
движат свободно в бус лентите би допринесла за оптимизиране на движението и по- 
ефикасен старт на учебния процес.
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Г-н Карлос Контрера докладва пред ПК юридическа страна на доклад и неговите мотиви. 
През 2020г. са приети изменения в Закона за движение по пътищата като е допуснато в 
бус лентите да се движат подобни превози. С предложената промяна се цели създаването 
на механизъм гарантиращ реалното изпълнение на тази законова възможност. 
Конкретното предложение в ал. 2 на чл. 43 е създаване на база данни позволяваща 
превозни средства от подобен тип да се движат безпрепятствено. Основната цел, която 
си поставяме е осигуряване на бърз и удобен училищен транспорт - ученическите 
превози да се увеличат - в помощ на родителите, намаляване на трафика също.

Д-р Кръстев допълни, че подкрепя предложението, което би осигурило най-леко 
пътуване на децата до учебни заведения и обратно. Мотивацията за този доклад е 
потвърдена с емпирични данни.

Г-н Б. Бориславов счита, че предложението представлява изключително добра стъпка в 
правилната посока.

Г-н В. Калановски изрази мнение, че му се струва нелогично Столичният общински съвет 
да препотвърждава чрез наредба национална законова рамка. Специализираните 
случайни превози имат право да се заявят до един час преди движението им по пътищата 
като такива пред съответната ресорна администрация. Ако предложената база данни на 
СО се актуализира веднъж месечно, то как ще се подава информацията за 
специализираните превози разрешение законово.

Г-н К. Контрера отговори, че предложението се прави с цел улесняване на 
правоприлагането на законовия текст от 2020г.

Г-н Калановски предложи отлагане на разглеждането на доклада.

Общо гласували:
в т.ч.: 12

За 3

Против 6

Въздържали се 3
Въздържали се: К. Паргов, А. Кръстева, И. Виделов 
Комисията отхвърли отлагането на доклада.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Въздържали се: г-жа Гр. Стефанова, г-н В. Калановски, г-н М. Паргов

Общо гласували:
в т.ч.:

13

За 10

Против Няма

Въздържали се 3
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По т. 3 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК08-12948 / 13.09.2021г. относно предложение за провеждане на 
публично оповестен конкурс за отдаване под наем за срок от 10 (десет) години на 
поземлен имот с идентификатор 02659.2194.3201, заедно с построените в имота две 
сгради - двуетажна с идентификатор 02659.2194.3201.1 и едноетажна с идентификатор 
02659.2194.3201.2, които са частна общинска собственост с вносител г-н Рангел Марков, 
кмет на район „Банкя“.

Г-н Р. Марков информира ПК, че става дума за две сгради, които от дълго време не се 
ползват по предназначение. В районната администрация е постъпило предложение за 
създаване на детски образователен център. Предложеният наемен срок е от 10 г. с оглед 
немалката инвестиция нужна за ремонтирането на сградите.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Въздържали се: Калановски, Грети Стефанова, Михайл Паргов

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 10

Против Няма

Въздържали се 3

По т. 4 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК08-15185 / 18.10.2021г. относно именуване на безименна 
улица, находяща се в с. Балша, СО- Район „Нови Искър” с името „Уршин дол“ с вносител 
г-жа Даниела Райчева - кмет на район „Нови Искър“.

Д. Райчева докладва пред ПК, че кметът на с. Балша е отправил предложението за 
именуване като конкретното име е съобразено с названието на местност в близост до 
улицата.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 5 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК08-12635 / 07.09.2021г. относно именуване на безименна 
улица, находяща се в гр. Нови Искър, р-н "Нови Искър" с името „Кръстов път“ с вносител 
г-жа Даниела Райчева - кмет на район „Нови Искър“. 4



Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 6 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК08-15981 / 29.10.2021г. относно именуване на безименна улица 
в СО - Район „Триадица“, м. „Манастирски ливади - Изток“ с името „Чудните мостове“ 
с вносител Димитър Божилов - кмет на район „Триадица“.

1. Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По т. 7 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК08-15806 / 27.10.2021г. относно преименуване на ул. 
“Ковачница” в СО - район “Изгрев” с името ул. “Валери Петров” с вносител д-р Делян 
Георгиев - кмет на район „Изгрев“.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 8 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА21-ВК08-16651 / 11.11.2021г. относно предложение за именуване на 
безименна улица, находяща се в кв. Драгалевци, м. “Драгалевци - разширение - север“, 
СО - Район „Витоша“ с името „Петър и Руслан Райчеви“ с вносител Инж. Теодор Петков 
- кмет на район „Витоша“.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
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1. Комисията подкрепя доклада като прави следното допълнение в предложения 
проект за решение:
1.1. Добавя нова 2-ра точка:
„2. Настоящото решение влиза в сила от 1.03.2022г.“

Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе прекратено.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма

Председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие: Малина Едрева

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Борислар Бориславов
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